
PROTOKÓŁ Nr 8/2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytego w dniu 18 grudnia 2015 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył radny Marcin Stępień przewodniczący Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska.  

Komisje posiedzenie rozpoczęły o godz. 14:00, zakończyły o godz. 15:50.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej i Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz członkowie Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw 

Społecznych. 

Nieobecni: Radosław Kłysewicz oraz Iwona Osowska. 

W posiedzeniu ponadto uczestniczyli: Andrzej Danieluk, Burmistrz; Lech Ferdynus, zastępca 

burmistrza; Barbara Deszyńska, Skarbnik Gminy; Ireneusz Wilk, Sekretarz Gminy; 

inspektorzy Urzędu Miejskiego w Golczewie, Katarzyna Kurkierewicz – radca prawny oraz 

zaproszeni goście. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Porządek obrad komisji: 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie posiedzenia Komisji; 

2) stwierdzenie kworum; 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Omówienie spraw sesyjnych: 

1) Projekt uchwały w sprawie wyboru Delegata reprezentującego Gminę Golczewo 

w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

2) Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na rok 2016. 

4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2016-2022. 

5) Projekt uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Golczewie na 

2016 r.  

3. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

4. Zakończenie obrad. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wniósł o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie utworzenia Golczewskiej Spółdzielni Socjalnej i o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący Rady wniósł o rozszerzenie porządku obrad o Rozpatrzenie 

pisma w sprawie uznania za skargę. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie utworzenia Golczewskiej Spółdzielni Socjalnej 13 glosami „za”. 

 



W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie opłaty targowej 13 

glosami „za”. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli wniosek przewodniczącego Rady 13 glosami 

„za”. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad po zmianach. 

 

Porządek obrad komisji: 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie posiedzenia Komisji; 

2) stwierdzenie kworum; 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Omówienie spraw sesyjnych: 

1) Projekt uchwały w Projekt uchwały w sprawie wyboru Delegata reprezentującego 

Gminę Golczewo w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

2) Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na rok 2016. 

4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2016-2022. 

5) Projekt uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Golczewie na 

2016 r.  

6) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

7) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

3. Rozpatrzenie pisma w sprawie uznania za skargę. 

4. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Radni przyjęli zmianę porządku obrad 13 glosami „za”. 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe 

Przewodniczący obrad stwierdził kworum w komisjach i powiedział, że komisje są władne do 

wydawania opinii i wniosków do rozpatrywanych tematów posiedzenia. Powitał radnych i 

zaproszonych gości następnie przedstawił porządek obrad, według którego będzie 

prowadzone posiedzenie. 

 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej Komisji. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z posiedzenia Komisji z dnia 24 

listopada 2015 r. głosując: 

Komisja Rewizyjna 7 głosami „za”, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za”, Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 8 głosami „za”. 

 

 



Ad. 2 Omówienie spraw sesyjnych: 

 

Ad. 2.1). Projekt uchwały w sprawie wyboru Delegata reprezentującego Gminę Golczewo 

w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz powiedział, że w związku z rozpoczęciem nowej kadencji 

organów jednostek samorządu terytorialnego, od której uzależniony jest okres pełnienia 

funkcji przez Delegatów do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania, 

koniecznym jest wybór Delegata Gminy Golczewo do tego Stowarzyszenia. Zaproponował 

swoją kandydaturę. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 7 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 2.2) Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy poinformowała, że uchwała powoduje zwiększenie 

planowanych dochodów i wydatków budżetu Gminy o kwotę 130 000,00 zł. Zmiany w 

planowanych dochodach to zmniejszenie o 100 000,00 zł dochodów z tytułu sprzedaży 

nieruchomości, zwiększenie o 100 000,00 zł planowanych wpływów z tytułu podatku od 

nieruchomości od osób prawnych, zmniejszenie dochodów związanych z opłatą 

eksploatacyjną o 18 354,28 zł, zmniejszenie planowanych udziałów gminy z tytułu podatku 

dochodowego od osób prawnych o kwotę 30 000,00 zł, zwiększenie o 137 316,00 zł części 

oświatowej subwencji ogólnej dla gminy, uzyskanie środków z tytułu realizacji funduszu 

sołeckiego za 2014 r. w wysokości 56 488,28 zł, zwiększenie o kwotę 30 000,00 zł w wyniku 

wykonania usług przez Zespół Szkół Publicznych w Golczewie w zakresie zakwaterowania i 

wyżywienia dzieci i młodzieży w okresie wakacyjnym, zmniejszenie planowanych w roku 

bieżącym wpływów z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi o 45 450,00 

zł. Zmiany w planowanych wydatkach obejmują przeniesienie kwoty 5 000,00 zł na wydatki 

związane z wydawaniem decyzji celu publicznego oraz warunków zabudowy i 

zagospodarowania terenu, zwiększenie o kwotę 50 000,00 zł wydatków w dziale 801 Oświata 

i wychowanie dla Zespołu Szkół Publicznych w Golczewie 30 000,00 zł w związku z 

większymi niż planowano zakupami artykułów spożywczych, wydatków na zakup energii 

elektrycznej, wody i środków czystości, Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej 20 

000,00 zł w tym: na wynagrodzenia i pochodne 10 000,00 zł oraz wydatki rzeczowe ( m.in. 

zakup węgla, usługi dowozu uczniów) 10 000,00 zł, zwiększenie o 25 000,00 zł wydatków na 

utrzymanie czystości w gminie, zwiększenie środków na realizację robót publicznych o 55 

000,00 zł, w tym na wynagrodzenia i pochodne 27 000,00 zł, pozostałe wydatki rzeczowe 28 

000,00 zł, przeniesienie wydatków związanych z obsługą finansowo-księgową Schroniska dla 



Bezdomnych Zwierząt w Sosnowicach w wysokości 31 380,00 zł.  przesunięcie kwoty 3 

185,05 zł z wydatków bieżących na wydatki majątkowe z przeznaczeniem na wykonanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę świetlicy w Wołowcu. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz oraz Barbara Deszyńska, skarbnik odpowiedzieli na pytania 

radnych w czasie omawiania uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 7 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 2.3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na rok 2016. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w 

Szczecinie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Golczewo na rok 2016 oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 2016-2022. Na prośbę radnych wyjaśniła 

uwagi zawarte w opinii.  

Powiedziała również, że istotne jest to czy będą dochody gwarantowane z budżetu Państwa 

będą w takiej wysokości jak były zaplanowane. Nie wiadomo czy zadania własne 

współfinansowane nie przejdą na zadania własne, które nie będą już dofinansowane. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy nadal jest przerzucanie zadań na samorządy gdzie w 

większości samorządu musiały pokrywać te zadania w wysokości 80%? 

 

Skarbnik wyjaśniła, że są dwie grupy zadań zleconych. USC, ewidencja dowodów osobistych 

oraz ewidencja działalności gospodarczej które są realizowane bezpośrednio w Urzędzie. 

Dużo zadań zleconych realizowanych jest przez OPS. Na rok jest przyznawana odpowiednia 

kwota. Zależy to od ilości wykonanych czynności. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz oraz Barbara Deszyńska, skarbnik odpowiedzieli na pytania 

radnych w czasie omawiania uchwały. 

 

O godz. 15:00 radny Tomasz Caban opuścił posiedzenie Komisji Rady 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 



Ad. 2.4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2016-2022. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy poinformowała, że projekt został omówiony we 

wcześniejszym punkcie. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2.5) Projekt uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Golczewie na 

2016 r. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący Rady przedstawił plan pracy Rady na rok 2016. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za”, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2.6) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy poinformowała, że RIO w Szczecinie zwróciła uwagę na 

zapis § 1 pkt 11, w którym brakuje słów „od gruntów” i wniosła o uzupełnienie tego zapisu. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 



Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za”, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2.7) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy poinformowała, że RIO w Szczecinie wniosła o zmianę 

zapisu § 1 w brzmieniu „Wprowadza się opłatę targową i ustala się dzienną stawkę opłaty 

targowej” ponieważ ustawodawca dał możliwość zdecydowania przez radę gminy czy opłata 

targowa będzie wprowadzona czy nie. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

Przewodniczący obrad poddał informację z wykonania budżetu Gminy Golczewo za I 

półrocze 2015 r. pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za”, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3. Rozpatrzenie pisma w sprawie uznania za skargę 

 

Roman Dorniak, przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło pismo zatytułowane 

skarga na kierownika Zakładu Usług Publicznych. Przedstawił po krótce treść skargi i 

poinformował, że radni mogą zapoznać się dokładnie z jej treścią w biurze Rady. Na sesji 

radni podejmą decyzje czy pismo jest skargą czy nie. 

 

Ad. 3 Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował radnych o wynikach glosowania na zadania do 

zrealizowania w ramach budżetu obywatelskiego. Zaproponował aby ok. 60 tys. zł 

przeznaczyć na oświetlenie w Samlinie które miało być zrobione w tym roku a nie można 

było tego zrobić. Zaproponował aby wybrać 6-7 projektów do zrealizowania w ramach 

budżetu obywatelskiego. Część projektów zostanie zrealizowana ze środków zewnętrznych. 

Zaproponował aby radni wybrali spośród siebie osoby które uczestniczyłyby w zespole przy 

wyborze projektów. Przedstawił swoje propozycje. 

 

Jaromir Marks uważa, że dzielenie funduszu obywatelskiego dla małych miejscowości jest 

niesprawiedliwe. Mieszkańcy nie zbiorą wystarczającej ilości podpisów żeby ich projekt 



wygrał. Uważa że Rada powinna mieć decydujące zdanie kto otrzyma te środki. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że budżet obywatelski działa już drugi rok. Zasady są 

określone przez przepisy. Radni nie zgłaszali wcześniej żadnych uwag co do działania tego 

budżetu. Fundusz obywatelski jest po to aby obywatele decydowali o tym co ma być 

zrobione. 

 

O godz. 15:30 radny Jaromir Marks opuścił posiedzenie Komisji 

 

Roman Dorniak zaproponował aby przygotować się do dyskusji w tym temacie. Przygotować 

swoje sugestie i wtedy można rozmawiać. 

 

Lech Ferdynus wyjaśnił na czym polega praca komisji przy wyborze projektów. 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że jest pomysł aby powstał fundusz stypendialny dla dzieci 

zdolnych które mają złą sytuację finansową w domu. Rozmawiał z kilkoma przedsiębiorcami 

i zostało to ciepło przyjęte. Chciałby aby gmina tez w tym uczestniczyła. Pani dyrektor i OPS 

typowałaby osoby. Poinformował również o spotkaniu w firmie Madama. Powiedział, że 

firma została zarejestrowana w Golczewie i z tego tytułu podatki będą wpływały do gminy. 

Firma chciałaby aby zastosować wobec nich specjalną taryfę wodną oraz żeby zrezygnować z 

podatku od urządzeń ochrony środowiska. Poprosił aby Rada to przemyślała.  

 

Danuta Bednarz zwróciła uwagę, że był czas że firma narzekała że nie ma wody. 

 

Marcin Stępień wyjaśnił, że woda była cały czas tylko był problem z ciśnieniem. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz zaproponował aby Komisja Finansów najbliższe posiedzenie 

przeznaczyła na gospodarkę mieszkaniową. Narasta problem niepłacenia za mieszkania. 

Zablokowane są mieszkania socjalne które miały powstać w Sosnowicach. Jest propozycja od 

kierownika Maślaka aby wybudować kontenery. Trzeba znaleźć miejsce na to i sukcesywnie 

wyprowadzać te osoby. Poprosił przewodniczącego Komisji Finansów o zorganizowanie 

spotkania w tym temacie. 

 

Ad. 4 Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodnicząc obrad dokonał zamknięcia wspólnego 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Komisji 

Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

 

Podinspektor 

 

Magdalena Zając 

Przewodniczył: 

 

Przewodniczący 
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Marcin Stępień 



 


